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Paikalla viranhaltijat: Veikko Niemi, Johanna Lindstedt, Tiina Kirvesniemi, Reijo Pesonen, Sari Keskinen, Elina 

Lehtomäki ja Kia Ojanen (siht.) 

Kuntalaisia paikalla noin 50 

1. Veikko Niemi avaa tilaisuuden klo 18.00. Niemi, Lindstedt, Kirvesniemi ja Pesonen esittelevät 

Sippolan pienten lasten taloa koskevan taustamateriaalin. Taustamateriaalissa käsitellään kasvatus- 

ja opetuslautakunnan aiemmin tekemiä päätöksiä, alueen oppilasmäärien kehittymistä, 

kasvatuksen ja opetuksen järjestämistä pienten lasten talossa, koulu- ja asuntolarakennuksen 

kuntoa, lasten kuulemisen tuloksia ja pienten lasten talon toteuttamisen kustannuksia 

asuntolarakennuksessa. 

 

2. Kuntalaiset esittävät seuraavia kommentteja ja käyttävät seuraavia puheenvuoroja: 

 

• Kuntalaiset kritisoivat pitkiä koulukuljetusmatkoja 

• Kuntalaiset nostavat esille kysymyksiä kustannussäästöistä. Puheenvuoroissa nousee esille 

kritiikkiä syntyvistä kustannussäästöistä.  

• Puheenvuoroissa nousee esille huoli maaseudun tulevaisuudesta sekä huoli lasten ja 

nuorten hyvinvoinnista 

• Koulua pidetään vahvasti alueen vetovoimatekijänä ja kylän keskuksena 

• Liikuntasalia pidetään erityisen tärkeänä, eikä asuntolarakennusta pidetä hyvänä 

vaihtoehtona 

• Asuntolarakennuksen toimivuutta opetuskäyttöön kyseenalaistetaan ja sen useita 

tunnistettuja riskitekijöitä kuvataan useissa puheenvuoroissa 

• Valtuutettu Lasse Ahola käyttää tilaisuudessa puheenvuoron, jossa viittaa pienen lasten 

taloja koskevaan päätöksenteon taustaan sekä sen prosessiin ja pienten lasten taloa 

koskevaansa tekemäänsä muutosesitykseen.  

• Tilaisuudessa esitetään 17 yhdistyksen vetoomus Sippolan koulun ja koulurakennuksen 

puolesta. Liitteenä ”Vetoomus Sippolan koulutilojen ja asianmukaisen opetuksen 

järjestämisen puolesta” 

• Kuntalaiset kritisoivat esitettyä kuntoraporttia ja siinä esitettyä korjausarvioita sekä sen 

aikataulua 

• Tilaisuudessa luovutetaan kuntalaisten keräämät adressit kyläkoulujen puolesta 

Nousseita kysymyksiä: 

• Yleisöstä nousee useampi puheenvuoro siitä, miksei koulurakennuksia ole korjattu, vaan 

korjausvelka on päässyt kasvamaan liian suureksi.  

• Voiko koulurakennusta hyödyntää pienten lasten talo – ratkaisussa? 

• Kauan pienten lasten talo säilyy Sippolassa? – Laskelmat on tehty 10 vuodelle.  

• Miten 1.–2. lk. liikunnanopetus järjestetään? – Peilisalia voidaan hyödyntää pienten 

oppilaiden liikunnanopetukseen. 

• Onko alue muuttotappio vai muuttovoitto alue? 

• Miten koulukuljetus järjestetään alueella?  

• Miten lähikoulu määräytyy? 

• Paljon kuljetuskustannukset ovat? 

• Voisiko asuntolarakennuksen myydä? 

• Miten erityinen tuki järjestetään Inkeroisten monitoimitalossa?  

• Millaista valvontaa mahdollista bussipysäkillä on? 
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• Miten opetuksen laatu taataan? 

• Miten liikuntatoiminta järjestetään jatkossa Sippolassa, kun liikuntasali ei ole käytössä? 

 

3. Tilaisuus päättyy klo 19.40.  


